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 ,שלום לכולם

 

 בהמשך למאבקנו על תקן הדבש ועתיד הענף אני מבקש להעביר מספר עדכונים:

 

פרק המזון   -ביום חמישי שעבר התקיימה בוועדת הכלכלה של הכנסת ישיבה מכרעת אשר דנה בחוק ההסדרים

להשאיר את תקן הדבש  לשמחתנו הוחלטארוכים שנמשכו שעות רבות לאחר דיונים )לקראת אישור תקצב המדינה(. 

 .על קנו

את פתיחת שוק הדבש ליבוא על בסיס התקן ר לבצע תיקון לחוק אשר יאפשכוונת הממשלה הדיון היה סביב נזכיר כי 

החלת תקן זה לייבוא דבש בישראל, תוך הימצאות רמת . וכמו כן, האירופאי, תוך ביטול הגדרת הדבש כ"מוצר רגיש" 

 .15%סוכרוז של 

גורמים רבים  היו דובר רבות על שוק הדבש ובמהלכם  דיונים בוועדת הכלכלהמספר במהלך החודש האחרון נערכו 

חברי הועדה דנו ממושכות בשאלת שינוי תקן   .ניסו להביא את חברי הועדה לאשר את התקן האירופאי החדשאשר 

הדבש לייבוא ולאורך כל הדיונים המשכנו להציג את עמדתנו הנחרצת בעניין.  שיאו של הדיון בעניין היה ביום חמישי  

 . האחרון ובסיומו הוחלט, כאמור, להחריג את הדבש

בהסברה,  -בכל הערוצים שבידינו  מול חברי הכנסת הרלוונטיים , פעלנו באינטנסיביותהאחרוןחודש כל הלאורך 

כי אישור תקן זה, יביא לפגיעה משמעותית  הבהרנו לחברי ועדת הכלכלה. העברת חומרים מקצועייםבתדרוך וב

בארץ, אינו בייצור דבש,   יםיבותו של ענף הדבורכי עיקר חש. כמו כן, חזרנו וציינו האבקה בישראלהבענף הדבורים ו

זאת לצד סכנה של הצפת השוק בארץ בדבש מזויף, אותו  כל אלא בהאבקת הגידולים החקלאיים על ידי דבורת דבש. 

  .באיכות המוצר שיגיע לציבור הרחבמשמעותית לא יהיה ניתן לאתר, ויגרום לפגיעה 

 

הדבש, עבודה מול נציגי משרד הבריאות, בדגש על חידוד הסכנה בייבוא  ביצע אופי רייך מנכ"ל מועצת לכך, בנוסף 

לא יהיה ניתן להבחין בין דבש איכותי  שעלול לגרום לשוק פרוץ של דבש בארץ, אשר דבש על פי התקן האירופאי 

 .טהור ישראלי לבין דבש מזויף המגיע מחו"ל, וכי יש לשמור על הדבש כמוצר טבעי

 

שחברי הכנסת נרתמו למשימה והבינו את משמעות השמירה על ענף גידול הדבורים בישראל,  אנו שמחים על כך 

  .למען המשך הבטחת האבקת הגידולים החקלאיים בארץ ואספקת דבש איכותי לתושבי המדינה

 

 .ישר כוח לכל העוסקים במלאכה, על המאמצים הרבים שנעשו בשיתוף והבנה מקצועית

ועל כן  , משרדי החקלאות והאוצר, אל לנו לנוח על זרי הדפנה, ותהממשלהתנהלות את מהיכרותנו  ברור לכולנו כי 

 .פנינו קדימה ועינינו פקוחות באם נכונו לנו אתגרים נוספים בדרך

 

 

 

  בברכה

 דורון ליבנה
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